
  
  
 
 

 
 
 

   
 

   
 

Eerste vergadering klankbordgroep 
 

De avond is gestart met een terugkoppeling van de gesprekken 

met bewoners, vragenlijsten en eerdere bijeenkomsten.  

De bewoners hebben 4 belangrijke hoofdpunten aangegeven.  

- Maak de huizen beter en houd ze betaalbaar. 

- Maak ze voor jong en oud. 

- Houd het Sportdorp gevoel vast, want daar zijn we trots 

op. 

- Betrek de buurt bij de ontwikkeling van de plannen in de 

buurt. 

 

Koen de Boo van het stedenbouwkundige bureau Echo verzorgde 

de tweede presentatie. Hij legde uit waarom stedenbouwkundig 

en landschap onderzoek vóóraf nodig is om te kunnen vaststellen 

welke ruimten in de buurt verbeterd of verduurzaamd moeten 

worden en welke ruimten geschikt zijn voor nieuwbouw.  

 

Aan de hand van onder andere (oude) foto’s en tekeningen werd 

stilgestaan bij de geschiedenis van de wijk. Ook vertelde Koen de 

Boo dat er contact is met de gemeente om te onderzoeken welke 

elementen van de wijk moeten blijven. 
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Nieuwsbrief   Varkenoord 1 en 3  
Maart 2025 

 

Eerste 

vergadering 
klankbordgroep 
 
In de vorige Nieuwsbrief hebben 

wij de leden van de klankbordgroep 

aan u voorgesteld. Op 4 maart 2025 

vond de eerste vergadering met de 

klankbordgroep plaats. In deze 

nieuwsbrief geven wij een 

terugkoppeling van de eerste 

vergadering van de 

klankbordgroep. De opkomst voor 

de bijeenkomst was groot en de 

deelnemers enthousiast.   

 

 

 

 
 
 

 



 

 

 

 

 

 
In gesprek over het groen, de verbinding en de uitstraling 

 

 

 

Na de presentaties ging de klankbordgroep in 2 

groepen aan de slag om met elkaar in gesprek te 

gaan over 3 belangrijke onderwerpen in de wijk. 

• Het groen. 

• De verbinding (wegennet). 

• De uitstraling. 

 

De klankbordgroep kon aangeven wat zij 

belangrijk voor de wijk vindt en wat zeker 

behouden moet blijven. Iedereen is het erover 

eens dat Sportdorp een dorp is met een sociaal 

karakter, waar alles dichtbij is en veel groen 

aanwezig is. Dat moet behouden blijven maar het 

kan nog fleuriger. Met name de onverzorgde 

tuinen zijn een doorn in het oog.  

 

Een uitgebreid verslag van wat er besproken is, 

kunt u terugvinden in het logboek op: 

www.woonbron.nl/sportdorp  

 

 

 
 

Zo kunt u ons bereiken 
 
Bekijk onze website: www.woonbron.nl  
Of neem contact met ons op via www.woonbron.nl/contactformulier  

Telefoon: 088 966 00 00 

Afronding van de eerste vergadering van de klankbordgroep 

De conclusie van de avond was dat het voor de klankbordgroep niet altijd even makkelijk was om 

over de toekomstige stedenbouwkundige inrichting te praten. Bewoners willen duidelijkheid welke 

woningen op welke manier worden aangepakt. We begrijpen heel goed dat dit voor de 

klankbordgroep niet eenvoudig is. Woonbron heeft ervoor gekozen bewoners in een heel vroeg 

stadium te betrekken bij de aanpak van Sportdorp. Dit doen we om zo bewoners in de 

gelegenheid te stellen hun wensen te uiten en deze te verwerken in de verbeterplannen. In deze 

fase zijn er nog geen besluiten genomen over de woningen.  

 

 
 

 
 

De klankbordgroep vertegenwoordigt uw belang 
Woonbron vindt het fijn om met bewoners in gesprek te zijn over Sportdorp. Daarom is er een 

klankbordgroep opgericht, die alle bewoners van Sportdorp vertegenwoordigt. De volgende 

klankbordgroep vergadering is op 1 april 2025. Mocht u vragen hebben voor de leden van de 

klankbordgroep, dan nodig ik u uit hen op te zoeken. In de Nieuwsbrief van februari vindt u alle 

leden van de klankbordgroep. 

 

 
 

Bewonersbijeenkomsten staan gepland op 21 en 22 mei 
Woonbron komt opnieuw naar Sportdorp voor een 2e gespreksronde met alle bewoners.  

Noteert u de data voor deze inloopbijeenkomsten alvast in de agenda van einde middag tot en 

met avond. Meer informatie hierover volgt in de volgende nieuwsbrief.   

 

 
 


